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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radny utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jestem przez
nich pytany o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych przez
panią obietnic jest:  „Sprawimy, że Gliwice będą bardziej zielone.  Powołamy architekta zieleni,
który  będzie  nadzorował  powstawanie  parków  i  przeznaczanie  nowych  terenów  na  rozwój
ogródków działkowych z ogólnodostępnymi strefami rekreacyjnymi.  Wolne przestrzenie między
budynkami zamienimy w zielone miejsca wypoczynkowe (tzw. parki kieszonkowe).  Zadbamy o
miejski starodrzew i profesjonalne nasadzenia. Nie pozwolimy na niepotrzebną wycinkę.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracam się z prośbą o informację:

1. Czy został powołany „architekt zieleni”?
2. Ile parków powstało lub jest w trakcje realizacji od początku kadencji?
3. Ile terenów zostało przeznaczonych pod nowe ogródki działkowe od początku kandecji?
4. Ile parków kieszkonkowych powstało lub jest w trakcje realizacji od początku kadencji?
5. Ile drzew zostało wyciętych w naszym mieście w okresach od 7 maja 2024 do 15 kwietnia 2024 
roku, od 7 maja 2023 do 15 kwietnia 2023 roku, od 7 maja 2022 do 15 kwietnia 2022 roku?

Proszę o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na moje pytania. 

z poważaniem,


